
Kommunfullmäktige 

Köpings kommun  

Enkel fråga  

till  Per Ågren, kommunalråd och ordförande i kommunstyrelsen 

ang. finansieringen av porträttskulpturen av Agda Östlund. 
Den 26/9 -22 beslutade kommunfullmäktige att anslå 1.170.000:- till framtagning av en 
porträttskulptur av Agda Östlund. 

De äskade medlen redovisades enligt följande: 

Sakkunnig konst  , 20 % av heltid  100.000:-  

Timlön       50.000:         

Skissuppdrag     90.000:- 

Skulpturuppdrag   500.000:- 

Fundament, anläggning mm  400.000:- 

Invigning      30.000:_               

I samband  med behandlingen av motionen om Agda Östlund-skulpturens placering vid 
fullmäktiges sammanträde i februari i år, ställde jag frågan om hur långt arbetet med 
skulpturen hade kommit,  eftersom det nu hade gått 1,5 år sedan beslut om anslag togs. 
Samtliga närvarande kommunalråd inklusive kultur och fritidsnämndens vice ordförande blev 
svaren skyldiga. Ingen visste i princip något. Då hade jag ändå ställt frågan både i KS AU och  
KS men ingen hade uppenbarligen försökt tagit reda på fakta. Därför lyfter jag frågan direkt  
här i fullmäktige.                         

Det hade väl varit mest naturligt att ställa mina frågor till ordförande i Kultur- och 
fritidsnämnden, men eftersom vederbörande är helt ny på sin post, så känns det inte juste, utan 
därför riktar jag mig till kommunstyrelsens ordförande. 

Min frågor till dig blir därför: 

1. Hur mycket av de anslagna medlen på 1.170.000:- har hittills förbrukats ? 
2. Finns det något konkret att uppvisa i dagsläget t.ex i form av någon typ av 

lermodell/skiss? 
3. När beräknas porträttskulpturen vara klar ? 

 

Köping den  15/2 -24 

Ola Saaw (m) 

 


